

## Mp3 Rolf Ableiter & Band - Silent Songs (live)



[DOWNLOAD HERE](#)

Beautiful acoustic silent music, somewhere between singer/songwriter, jazz, blues and folk with strong european influences. 17 MP3 Songs in this album (77:23) ! Related styles: FOLK: Folk-Jazz, POP: Folky Pop People who are interested in Leonard Cohen Lambchop Kings of Convenience should consider this download. Details: ENGLISH: "It is as if you would stop the madness for a moment," an enthusiastic listener wrote after the band's concert at the DEW21 Jazz Festival in Dortmund, Germany. With the two productions "Silent Songs" and "Silent Songs live" Rolf Ableiter went on a search for the melancholic heart of music. The result is an exceptionally quiet, slowly breathing music, which contrasts the highly engineered everyday life with simplicity. Press release "Silent Songs live": On March 8th 2008, musician, composer and producer Rolf Ableiter and his band gave one of their rare concerts as part of the concert series "Sendungsbewusstsein" in Karlsruhe, Germany. Together with his longtime companion Klaus Eichberger on grand piano and accordion, congenially supported by Sebastian Koehn on guitars and Marcel Millot on drums, and two other excellent musicians, double bass player Torsten Steudinger and violinist Nikos Mavridis, the band presented a thrilling concert in front of a capacity audience. Matching the songs of the programmatic studio collection "Silent Songs" the band played (among others) pieces of Van Morrison or Joni Mitchell as well as newly arranged, older pieces written by Rolf Ableiter. This CD exclusively contains songs from this concert. The recordings were neither changed nor extended or electronically modified. The CD is absolutely live! Press release "Rolf Ableiter Band": Several years ago the Norwegian duo "Kings of Convenience" proclaimed the slogan "Quiet is the new loud" and started a quiet but fierce and long lasting countermovement to guitar rock and electronic music. In Germany nobody picked up and developed this trend as consequently as Rolf Ableiter with his "Silent Songs". Be it in his own pieces or in hauntingly reduced cover versions of Leonard Cohen, Bob Dylan or Alex Harvey:

the Karlsruhe based singer, composer and producer dispelled anything complicated out of his music. What remains is the pure and intense desire for great songs with perfect melodies. Presented with such a warmth and intimacy as only a club atmosphere can provide. Elements of Pop, Folk, Jazz, Blues, and Country merge lightly and quietly in this kind of music. Carried by a voice, which by the first tone comes so near that you just want to follow it through the rest of the evening. GERMAN: Es ist als wärdet Ihr den Wahnsinn für einen Moment anhalten schrieb eine begeisterte Zuhlerin nach einem Konzert der Band beim DEW21 Jazzfestival in Dortmund. Rolf Ableiter hat sich mit den Produktionen Silent Songs und Silent Songs live auf eine Spurensuche nach dem melancholischen Kern der Musik begeben. Das Ergebnis ist eine außergewöhnlich ruhige, langsam atmende Musik die dem hochtechnisierten Alltag einen Kontrapunkt der Einfachheit entgegensetzt. Presstext "silent songs live": Am 08.03. 2008 gab der Musiker, Komponist und Produzent Rolf Ableiter mit seiner Band eines seiner seltenen Konzerte bei der Konzertreihe Sendungsbewusstsein in Karlsruhe. Neben seinem langjährigen Weggefährten Klaus Eichberger an Flgel und Akkordeon, kongenial unterstützt von Sebastian Koehn an der Gitarre und Marcel Millot am Schlagzeug, waren mit dem Kontrabassisten Torsten Steudinger und dem Violinisten Nikos Mavridis zwei weitere, hervorragend aufgelegte Musiker auf der Bühne und präsentierten vor ausverkauftem Hause ein mitreißendes Konzert. Passend zu den Songs aus der programmatischen Studiosammlung Silent Songs spielte die Band u.a. Stücke von Van Morrison oder Joni Mitchell sowie neu bearbeitete, ältere Stücke aus der Feder Rolf Ableiters. Diese CD enthält ausschließlich Songs aus diesem Konzert. Die Aufnahmen wurden weder verändert noch wurde etwas hinzugefügt oder elektronisch verfremdet. Die CD ist absolut live! Presstext "Rolf Ableiter Band": Vor einigen Jahren gab das norwegische Duo Kings of Convenience die Parole Quiet is the new loud aus und trat damit eine zwar leise, aber heftige und vor allem anhaltende Gegenbewegung zu Gitarren-Rock und Electronic los. In Deutschland hat niemand diesen weltweiten Trend so konsequent aufgegriffen und weiterentwickelt wie Rolf Ableiter in seinen Silent Songs. Ob in eigenen Stücken oder in geradezu gespenstisch reduzierten Cover-Versionen von Leonard Cohen, Bob Dylan oder Alex Harvey: der Karlsruher Sänger, Komponist und Produzent hat alles Komplizierte aus seiner Musik verbannt. Was bleibt, ist die reine, intensive Lust an grandiosen Songs mit perfekten Melodien. Präsentiert mit einer Wärme und Intimität, wie sie nur im Club-Ambiente entstehen kann. Elemente aus Pop, Folk, Jazz, Blues und Country fließen in dieser Musik eigentlich leicht und ruhig zusammen. Getragen von einer Stimme, die vom ersten Ton an so nah ist, dass man ihr einfach nur

durch den Rest des Abends folgen mchte.

[DOWNLOAD HERE](#)

Similar manuals:

[MP3 In Color - In Color \(the Lamp Album\)](#)